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 Zápis z jednání Redakční rady Hornopočernického zpravodaje  

ze dne 20. 10. 2022 
__________________________________________________________________________ 

 

Přítomni:   Klára Pazderková, Hana Markulinec Moravcová, Jiří Trkovský,  
Mgr. Viktor Kazda, vedoucí OKÚ 

 Lenka Bartáková, redaktorka  

Zapisovatelka:  Eva Charvátová, tajemnice RR 
 
 
Program: 
1. Projednání připravovaného čísla HPZ 
2. Diskuse a závěr 
 
Průběh jednání: 

• Jednání bylo zahájeno v 8,00 hod., redakční rada (dále RR)  byla usnášeníschopná. 

• Na titulní stranu listopadového čísla zpravodaje byla RR vybrána fotka s kapličkou z akce 
700 let Čertous.  

• Kalendář akcí ještě není kompletní, akce budou doplněny.  

• Redaktorka zpravodaje upozornila, že u podpisů pod články se bude uvádět pouze jméno 
a příjmení autora, bez akademického titulu. 

• V rubrice aktuality budou provedeny tyto úpravy: 
- budou doplněna jména nově zvolených členů RMČ Praha 20 
- u informace o webové aplikaci Katalog městských částí… bude v nadpisu místo „Praha 

pod mikroskopem“ uvedeno „Horní Počernice pod mikroskopem“.  
- byla vznesena připomínka k černému pozadí fotek z vítání nových občánků. V některých 

případech splývá oblečení s pozadím a fotky působí smutně.  Členy RR bylo doporučeno 
změnit v tomto čísle kontrast oblečení s pozadím a pro příště zvážit pořizovat fotky na 
vhodnějším místě. 

• Ve společenské rubrice bude ke smutečnímu oznámení o úmrtí p. Houšky dodán scan 
papírové fotografie, a to z důvodu, že není k dispozici digitální fotografie. 

• Do zpravodaje bude dodán rozhovor s Annou Češpivovou, která vytvořila český rekord ve 
vodním lyžování a seriál fotek Food Festivalu (bude dojednáno s grafikem). 

• Rubrika historie: redaktorka zpravodaje ověří, zda byl oficiálně jmenován kronikář Horních 
Počernic. V případě, že nebyl, uvede se pod článkem pouze jméno autora.  Bylo dohodnuto, 
že redaktorka zformuluje noticku k článku v tom smyslu, že v některých případech se jedná 
o doslovné výpisy z kronik, a proto pravopis nebo forma některých slov nemusí odpovídat 
současným pravidlům českého pravopisu.  

• Na stránku k 700 letům Čertous budou dodány fotky, které budou navazovat na článek 
k výročí. 
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• Bylo dohodnuto, že z důvodu nedostatku místa v rubrice sport bude místo článku 
o sourozencích Ptáčkových zveřejněn článek o akci školní sportovní olympiáda.  

• Další dohodnuté grafické a věcné připomínky RR budou do připravovaného čísla HPZ 
zapracovány, konečný náhled bude členům v obvyklém termínu zaslán.   

• Jednání bylo ukončeno v 8,35 hod.  

• Příští jednání se bude konat 24. listopadu 2022 v Kulturně komunitním centru Náchodská 
č.p. 754. 

 
 
V Praze dne 25. října 2022 
 
 
 
 
 
Zapsala:   
Eva Charvátová, tajemnice RR 

 

 

 

 

Zápis schválila redakční rada HPZ ve složení: 
Klára Pazderková 
Hana Markulinec Moravcová 
Jiří Trkovský 


